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§ 1 
Val av justerare och dag för justering  
  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd utsåg vice ordförande 
Veronica Palm (S) att tillsammans med ordföranden Gustav 
Johansson (M) justera dagens protokoll. 
  
Justering sker tisdagen den 1 februari 2022. 
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§ 2 
Fastställande av dagordning  
  
Dagordningen godkändes. 
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§ 3 
Uppföljning inom omsorgen om personer med 
funktionsnedsättning – Svedmyrabadet  
EÅV 2021/1000 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner rapporten. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Svedmyrabadet vänder sig till personer med funktionsnedsättning. 
En uppföljning har gjorts för att se om Svedmyrabadet följer avtal 
och anbud. Avtalet löper ut 30 september 2022. 
 
Förvaltningen bedömer att Svedmyrabadet är en väl fungerande 
verksamhet. Svedmyrabadet har med anledning av pandemin 
anpassat verksamheten under året för att kunna ta emot gästerna på 
ett säkert sätt. Badet fyller en viktig funktion både ur ett hälso- och 
ett socialt perspektiv för målgruppen. I lokalen har vissa 
förbättringar genomförts men det finns ytterligare behov av 
underhållsåtgärder. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner rapporten. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/1000-1 Tjänsteutlåtande: Uppföljning inom 
omsorgen om personer med funktionsnedsättning - 
Svedmyrabadet 
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§ 4 
Remiss av kvalitetspremie inom hemtjänst  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr KS 2021/1471 
EÅV 2021/1029 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Ärendet justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Den 8 december 2021 inkom en remiss till förvaltningen från 
kommunstyrelsen. Remissen ska besvaras senast den 8 februari 
2022. 
 
Förvaltningen ombeds att yttra sig kring en modell för 
kvalitetspremie inom hemtjänsten, både privata utförare och egen 
regi. Stadsledningskontoret föreslår att staden under 2022 prövar en 
modell med kvalitetspremier som ett komplement till den ordinarie 
hemtjänstpengen. De indikatorer som modellen baseras på är 
kontinuiteten i den personal som den enskilde träffar, andelen 
arbetade timmar som utgörs av timavlönade medarbetare och 
medarbetarnas utbildningsnivå. 
 
Förvaltningen anser att indikatorerna utgör bra kvalitetsmått. 
Utformningen av indikatorerna är viktig för att ge en rättvisande 
bild och för att ställas i relation till andra perspektiv och mål. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Yrkande 
Veronica Palm m.fl. (S) och Hassan Jama m.fl. (V) yrkade 

1. att som svar på remissen föreslå avslag på förslaget på 
kvalitetspremie, samt 

2. att därutöver anföra 
  
Det är en märklig inställning att belöna de utförare som uppfyller 
avtalet de tecknat med staden. Vi betalar redan för att de ska följa 
kraven vi ställt i upphandlingen och ser inte, som majoriteten, 
någon anledning att använda skattepengar till att locka dem till att 
uppfylla villkoren och utföra det arbete de redan åtagit sig att göra. 
Vi ställer oss frågan varför vi då ens har krav i våra 
upphandlingar? 
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Vi ifrågasätter även de utbildningskrav som ställs i ärendet och 
avviker från villkoren i upphandlingen. Minst 60 procent ska ha 600 
poäng eller mer i karaktärsämnena vård och omsorg, vilket är en 
utbildning lägre än vårdbiträdesnivå. Likaså sänks kravet på 
andelen undersköterskor från 30 procent till 20 procent.  
Vi ser dock två positiva saker med detta ärende. Det ena är att det 
endast ska prövas i mindre skala. Det är vi tacksamma för. Det 
andra är att modellen ska följas upp och utvärderas efter 
provperioden. Även det är något vi välkomnar. Men en uppföljning 
måste göras på rätt sätt. Vad kommer att utvärderas? Kommer 
brukarnas och personalens upplevelser tas i beaktande? Eller är 
det enbart utbetalade skattepengar i bonus för ett sämre utfört 
arbete än redan avtalat som kommer att bedöma hur modellen 
fungerat?  
Vi vill också betona att vi anser att det krävs ökade resurser i 
hemtjänsten och ge personalen goda förutsättningar att göra sitt 
jobb. Det är ett betydligt bättre sätt att öka kvaliteten för brukarna.  
  

Ersättaryttranden 
Lisa Palm (Fi) ställde sig bakom socialdemokraternas och 
vänsterpartiets gemensamma yrkande. 
  

Yrkande 
Gustav Johansson (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag till 
beslut. 
  

Beslutsordning 
Ordföranden Gustav Johansson (M) ställde Veronica Palms m.fl. 
(S) och Hassan Jamas m.fl. (V) yrkande mot sitt eget yrkande och 
fann att nämnden beslutar i enlighet med hans eget förslag. 
  

Reservation 
Veronica Palm m.fl. (S) och Hassan Jama m.fl. (V) reserverade sig 
mot beslutet till förmån för sitt eget gemensamma yrkande. 
  

Särskilt uttalande 
Gustav Johansson m.fl. (M), Urban Rybrik (L), Ola Gabrielson 
(MP) och Christina Peterson (C) lämnade ett gemensamt särskilt 
uttalande: 
  
En kvalitetspremie i hemtjänsten bidrar till att våra brukare får 
bästa möjliga service, och att de vårdgivare som anstränger sig 
extra också får ett kvitto på det. De tre föreslagna kriterierna är bra 
ur teknisk synpunkt.  
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Ett problem med den föreslagna metoden för utvärdering är risken 
att vårdgivaren vid det specifika tillfället inte uppfyller kriterierna 
av skäl som denne inte rår över, som till exempel uppsägningar 
eller sjukdom bland de anställda. Av det skälet kan det vara en 
fördel att göra mätningar vid fler än ett tillfälle. 
  
En viktig aspekt på kvalitet är också hur brukaren upplever vården, 
det som benämns ”funktionell kvalitet” i SLKs utredning. Det kan 
utvärderas på olika sätt, som till exempel ett enkelt maxtak för antal 
klagomål på vårdgivaren som inkommit till förvaltningen. På 
samma sätt som för andra kriterier finns alltid en risk för fusk, och 
därför bör kriteriet vara tydligt och svårt att manipulera.  
  
Att få nedsatt språkförmåga är vanligt förekommande vid demens. 
För personer med annan bakgrund än svensk, som har lärt sig 
svenska i vuxen ålder kan detta vara en ytterligare utmaning, 
eftersom det senare inlärda språket vanligtvis försämras först.  
  
Att ha hemtjänstpersonal som kan kommunicera på ett språk som är 
lättare att förstå som kund kan bidra till ökad livskvalitet i form av 
trygghet och ökat välbefinnande. Vidare kan ett gemensamt språk 
kan göra det lättare att förstå kulturella värderingar och traditioner 
och säkerställa bra och anpassade tjänster.  
  
Vi i majoriteten anser att kunder som erbjuds hemtjänst ska ha 
möjlighet att välja personal som talar andra språk än svenska då 
det är viktigt att få tala det språk man behärskar bäst när man har 
demens, detta för att bidra till god vård och god service. Vidare går 
detta i linje med (LOV), Lagen om valfrihetssystem. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/1029-3 Tjänsteutlåtande: Remiss av 
kvalitetspremie inom hemtjänst 

 EÅV 2021/1029-2 Kompletterande remissbrev: 
Kvalitetspremie inom hemtjänst 

 EÅV 2021/1029-2.1 Remissunderlag: Tjänsteutlåtande om 
försök med kvalitetspremie inom hemtjänsten 
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§ 5 
Remiss av samråd om detaljplaneändring – Hemsystern 1 
med flera fastigheter  
Svar på remiss från Stadsbyggnadskontoret, dnr 2018-13464 
EÅV 2021/1026 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Ärendet justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har arbetat fram ett samrådsförslag till 
detaljplan för fastigheten Hemsystern 1 med flera i stadsdelarna 
Högdalen och Örby. Planförslaget möjliggör byggande av ett vård- 
och omsorgsboende, seniorbostäder och en skola. 
 
Detaljplanearbetet startades upp på initiativ av förvaltningen, 
Utbildningsförvaltningen och Micasa AB. Kostnaderna för 
detaljplanearbetet delas också mellan dessa förvaltningar och bolag. 
 
Förvaltningen har deltagit i detaljplanearbetet och har därför få 
synpunkter i detta skede. Synpunkterna från svaret handlar om att 
en busshållplats inte bör ligga inom parkmark och att 
infrastrukturen för cyklister i området behöver ses över. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/1026-3 Tjänsteutlåtande: Remiss av samråd om 
detaljplaneändring - Hemsystern1 med flera fastigheter 

 EÅV 2021/1026-1.2 Remissunderlag: Samrådsbrev 
Hemsystern  

 EÅV 2021/1026-1.1 Remissunderlag: Planbeskrivning 
Hemsystern 

 EÅV 2021/1026-1.3 Remissunderlag: Plankarta Hemsystern  
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§ 6 
Remiss av samråd om detaljplan – del av Årsta 1:1 och 
Familjen vid Östbergabackarna  
Svar på remiss från Stadsbyggnadskontoret, dnr 2019-04998 
EÅV 2021/1028 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Ärendet justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har arbetat fram ett samrådsförslag till 
detaljplan för del av fastigheterna Årsta 1:1 och Familjen i 
stadsdelen Östberga. 
 
Detaljplanen omfattar ett tillskott på cirka 820 bostäder utmed 
Östbergabackarna, framförallt på befintlig parkmark. Bostäderna 
kommer vara en blandning av hyresrätter och bostadsrätter, och 
byggnaderna placeras utmed Östbergabackarna, med entréer riktade 
mot gatan. 
 
I huvudsak bedömer förvaltningen att planförslaget kan bidra till en 
positiv förändring av stadsbilden utmed Östbergabackarna, eftersom 
det idag saknas bebyggelse med entréer riktade mot gatan. 
 
Förvaltningen anser dock att det är olyckligt att det inte planeras för 
cykelbanor utmed Östbergabackarna, eftersom gatan kopplar 
samman flera målpunkter i området, och på sikt kan fylla en viktig 
roll i att koppla samman Årstafältet och Östbergahöjden. 
 
Fortsättningsvis anser förvaltningen att kopplingar mellan 
målpunkter i området för barn och unga bör studeras vidare i det 
fortsatta planarbetet. Bland annat föreslår förvaltningen att området 
bör kompletteras med nya övergångsställen för att skapa trygga 
kopplingar mellan ny och befintlig bebyggelse. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Yrkande 
Veronica Palm m.fl. (S) och Hassan Jama m.fl. (V) yrkade 

1. att biträda förvaltningens förslag till beslut, samt 
2. att i övrigt anföra att en majoritet av projektet ska vara 

hyresrätter 
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Vi, Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Feministiskt initiativ, 
anser att planförslaget tydligare ska beskriva fördelningen av 
upplåtelseformer av de 820 bostäderna.  
  
Med anledning av den redan höga andelen bostadsrätter i 
Östberga, menar vi att man där bör prioritera hyresrätter och 
tydliggöra det i siffror och antal.  
  
Vi anser även att det är av hög vikt att hyressättningen för dessa 
bostäder blir rimlig för exempelvis; unga vuxna, ensamstående och 
barnfamiljer med lägre inkomster.  
  

Ersättaryttranden 
Lisa Palm (Fi) ställde sig bakom socialdemokraternas och 
vänsterpartiets gemensamma yrkande. 
  

Yrkande 
Gustav Johansson (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag till 
beslut. 
  

Beslutsordning 
Ordföranden Gustav Johansson (M) ställde Veronica Palms m.fl. 
(S) och Hassan Jamas m.fl. (V) yrkande mot sitt eget yrkande och 
fann att nämnden beslutar i enlighet med hans eget förslag. 
  

Reservation 
Veronica Palm m.fl. (S) och Hassan Jama m.fl. (V) reserverade sig 
mot beslutet till förmån för sitt eget gemensamma yrkande. 
  

Särskilt uttalande 
Gustav Johansson m.fl. (M), Urban Rybrik (L), Ola Gabrielson 
(MP) och Christina Peterson (C) lämnade ett gemensamt särskilt 
uttalande: 
  
När vi stadsplanerar Stockholm är det viktigt att vi har en 
långsiktig strategi för hur staden ska fungera över tid. Möjlighet till 
arbete i närheten där man bor är att föredra i första hand. Om detta 
inte är möjligt måste det finnas kommunikationer som möjliggör en 
attraktiv och fungerande vardag. 
  
De 820 nya bostäderna kommer att innebära att ytterligare mellan 
1000 och 2000 personer behöver resa till jobb eller utbildning varje 
dag. Den nuvarande planen innehåller långt ifrån motsvarande 
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antal nya arbetsplatser, många elever studerar i skolor utanför 
närområdet, och högre utbildning saknas helt i stadsdelen. Många 
kommer alltså att pendla längre bort än cykelavstånd.  
  
Redan idag är kollektivtrafiken och cykelinfrastrukturen i, till och 
från Östberga otillräcklig, vilket gör att många boende känner sig 
beroende av bil. Det kommer att leda till parkeringsproblem; dels 
försvinner ett antal av dagens parkeringsplatser eftersom de nya 
bostäderna tar de ytorna, dels kommer även de nya hushållen vilja 
parkera sina bilar. Det finns en risk att de planerade 0,5 platserna 
per lägenhet inte räcker till, vilket kan leda både till protester och 
parkeringskaos. Det, och bristen på jobb lokalt, kan i sin tur leda 
till att området blir mindre attraktivt. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/1028-2 Tjänsteutlåtande: Remiss av samråd om 
detaljplan - del av Årsta 1:1 och Familjen vid 
Östbergabackarna 

 EÅV 2021/1028-1.1 Remissunderlag: Samrådsbrev, Del av 
Årsta 1:1 och Familjen vid Östbergabackarna 

 EÅV 2021/1028-1.3 Remissunderlag: Planbeskrivning, Del 
av Årsta 1:1 och Familjen vid Östbergabackarna 

 EÅV 2021/1028-1.2 Remissunderlag: Plankarta, Del av 
Årsta 1:1 och Familjen vid Östbergabackarna 
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§ 7 
Remiss av Samråd om förslag till detaljplan, Sexmännen 
1  
Svar på remiss från Stadsbyggnadskontoret, dnr 2017-09938. 
EÅV 2021/954 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Ärendet justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har arbetat fram ett förslag till detaljplan 
inom fastigheten Sexmännen 1, i stadsdelen Gamla Enskede. 
 
Detaljplanen omfattar ett tillskott på cirka 180 bostäder samt lokaler 
för centrumverksamhet på, och i anslutning till Svedmyraplan. 
Bostäderna kommer vara en blandning av hyresrätter och 
studentbostäder. 
 
I huvudsak bedömer förvaltningen att planförslaget kan bidra till en 
positiv förändring av stadsbilden i området kring Svedmyraplan. 
 
Förvaltningen anser dock att kopplingen mellan Enskedevägen och 
befintligt skogsområde norr om planområdet behöver stärkas. 
Fortsättningsvis anser förvaltningen att den avsmalnade sektionen 
av gång- och cykelvägen vid lamellhuset utmed Enskedevägen 
behöver studeras vidare, för att säkerställa att det blir en säker miljö 
för gående och cyklister. 
 

Särskilt uttalande 
Gustav Johansson m.fl. (M), Urban Rybrik (L), Ola Gabrielson 
(MP) och Christina Peterson (C) lämnade ett gemensamt särskilt 
uttalande: 
  
Stadsbyggnadskontoret har arbetat fram ett förslag till detaljplan 
inom fastigheten Sexmännen 1 i stadsdelen Gamla Enskede. Likt 
förvaltningen anser vi att planförslaget kan bidra till en positiv 
förändring av stadsbilden i området kring Svedmyraplan.  
  
Utöver förvaltningens synpunkter om kopplingen med skogsområde 
och en säker miljö för gående och cyklister utmed Enskedevägen 
vill vi tillägga att detaljplanen också bör innefatta gatuparkering 
avsedd för besökande till centrumverksamheten.  
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På området finns serviceinrättningar till vilka funktionshindrade 
kan komma med färdtjänst och där behov finns av en 
upphämtnings-/avlämningsplats i gatuplan. Det finns ett behov av 
nyttoparkering för yrkesroller som för brukares räkning utför korta 
ärenden i centrumverksamheten såsom upphämtning av 
apoteksvaror, postpaket, matkassor eller dylikt.  
  
Med Stockholms stads strategi att utöka antalet laddplatser anser vi 
att både parkering i gatuplan och parkering i garage utrustas med 
laddinfrastruktur. Vi ser gärna att det finns en möjlighet även till 
snabbladdning som med fördel kan användas i samband med 
uträttande av ärenden. 
  
Då en ombyggnation av detta slag ofta tar ett större andel 
parkeringsplatser i anspråk även under byggtiden behöver det 
säkras att det finns tillräckligt med parkeringsmöjligheter för 
kunder och boenden i området även under byggtiden. 
  

Särskilt uttalande 
Veronica Palm m.fl. (S) och Hassan Jama m.fl. (V) lämnade ett 
gemensamt särskilt uttalande: 
  
Vi, Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Feministiskt initiativ, 
ser fram emot att välkomna nya grannar till vårt område. Därför 
vill vi biträda båda förslaget och förvaltningens remiss till ärendet.  
  
Vi vill dock påpeka några saker som är värda att ta med i den 
fortsatt behandlingen. 
  
Det är viktigt att bostäderna är tillgängliga också för människor 
med låga inkomster. Vi ser gärna en separering av gångvägar och 
cykelstråk och lämpligtvis bör cykelbanan förläggas till den västra 
delen av Enskedevägen och gångbanan till den östra delen som är 
närmast det avsmalnande torget. Infart till markparkeringen bör 
ske från Handelsvägen och inte från Enskedevägen som är en viktig 
utryckningsled. Så stor del av utomhus torgyta som möjligt bör 
värnas.  
  
All nedtagning av träd och vattenuppsugande ytområden måste 
kompenseras med ett utbyggt avrinningsnät. Ytterligare 
översvämningar i stadsdelen måste förebyggas i grunden. 
Normalnederbörden uppskattas enligt SMHI öka med runt 25% 
fram till år 2100 även utan borttagning av träd och öppna 
markytor. Mer hårdgjord yta ger mer dagvatten. 
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Ersättaryttrande 
Lisa Palm (Fi) ställde sig bakom miljöpartiets och vänsterpartiets 
gemensamma särskilda uttalande. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/954-5 Tjänsteutlåtande: Remiss av samråd om 
föreslagen detaljplan, Sexmänningen 1 

 EÅV 2021/954-1.2 Remissunderlag: Samrådsbrev, 
Sexmännen 1 

 EÅV 2021/954-1.1 Remissunderlag: Planbeskrivning, del av 
fastigheten Sexmännen 1 

 EÅV 2021/954-1.3 Remissunderlag: Plankarta, detaljplan del 
av Sexmännen 1  
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§ 8 
Stadsdelsdirektörens information  
Stadsdelsdirektör Anders Carstorp informerade om följande: 
  
Covid-19 
Förvaltningen har idag beslutat om möjlighet för 
stadsdelsförvaltningens tjänstemän att arbeta hemma till och med 
den 14 februari i linje med stadsledningskontorets riktlinjer. 
  
Nämnden tackade för informationen. 
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§ 9 
Anmälningsärenden  
EÅV 2021/2 
 

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd lägger 
anmälningsärendena till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
A. Förteckning över inkomna protokoll, skrivelser m.m., dnr EÅV 
2021/2 
B. Delegationsbeslut 
C. Protokoll från pensionärsrådet 2022-01-24 
D. Protokoll från funktionshinderrådet, januarisammanträdet 
inställt. Synpunkter gällande ärende 7 bifogas 
E. Protokoll från förvaltningsgruppen 2022-01-18 
F. Balanslista över nämndens uppdrag till förvaltningen  
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2021/2-19 Förteckning över inkomna protokoll, 
skrivelser, delegationsbeslut m.m. 220125 
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§ 10 
Nämndens frågor  

Beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd uppdrar till förvaltningen 
att bereda skrivelserna nedan och återkomma till nämnden med 
svar. 
 

Inkomna skrivelser och frågor: 
Gustav Johansson m.fl. (M), Urban Rybrink (L), Ola Gabrielson 
(MP) och Christina Peterson (C)  lämnade skrivelsen "Skrivelse om 
utredning av flytt av förvaltningskontoret till Rågsved". 
  
Inge Pihlström (SD) lämnade skrivelsen "Frågor till förvaltningen 
gällande illegala bosättningar kring Cyklopen". 
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§ 11 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2022/34 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/34-1 11. Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § FB 

 

Sida 20 (25)



Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 2/2022 
 

2022-01-27 

§ 12 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2022/34 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/34-2 12. Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § FB 
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§ 13 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2022/34 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/34-3 13. Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § FB 
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§ 14 
Borttagen på grund av sekretess  
EÅV 2022/34 
 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/34-4 14. Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § FB 
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§ 15 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Protokollen läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 22 
december 2021, 4 januari, 13 januari, 19 januari och 27 
januari 2022. 
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§ 16 
Förstärkningsteam i hemtjänsten hos kommunala 
utförare under pågående pandemi  
Beslutsärende 
EÅV 2022/82 
 

Beslut  
1. Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd beslutar att alla 

omsorgstagare med konstaterad eller misstänkt covid-19 och 
som erhåller hjälp från kommunal utförare ska erbjudas 
hjälp av egen regis förstärkningsteam. 

2. Beslutet gäller från och med den 1 februari 2022 och till och 
med den 31 augusti 2022 om inte annat beslutas. 

3. Ärendet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Krisledningsnämnden beslutade den 24 april 2020 att alla med 
hemtjänstinsatser i Stockholms stad med konstaterad eller misstänkt 
covid-19 under pågående pandemi ska erbjudas hjälp av 
förstärkningsteam. Beslutet har förlängts i omgångar. Det finns 
fortfarande konstaterade eller misstänkta fall av covid-19 inom 
hemtjänsten, vilket tillsammans med den ökade smittspridningen i 
samhället motiverar fortsatta åtgärder. 
 
Förvaltningen förslår att stadsdelsnämnden beslutar att alla 
omsorgstagare med konstaterad eller misstänkt covid-19 och som 
erhåller hjälp från kommunal utförare ska erbjudas hjälp av egen 
regis förstärkningsteam från och med den 1 februari 2022 och till 
och med den 31 augusti 2022. Äldrenämnden kommer att fatta 
motsvarande beslut för omsorgstagare som har hemtjänst genom 
privata utförare. 
 
Handlingar i ärendet 

 EÅV 2022/82-3 Tjänsteutlåtande: Förstärkningsteam i 
hemtjänsten hos kommunala utförare under pågående 
pandemi 
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